

No. 72362

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 58033. **Poland and Germany**

Agreement between the Republic of Poland and the Federal Republic of Germany on the motorway connection and the construction of border-crossing facilities for the new border crossing in the Zgorzelec-Görlitz area (with protocol). Warsaw, 29 July 1992

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Poland, 1 December 2023

Done at New York on 26 February 2024

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 58033. **Pologne et Allemagne**

Accord entre la République de Pologne et la République fédérale d'Allemagne sur la connexion autoroutière et la construction d'installations de passage frontalier pour le nouveau poste frontière dans la zone de Zgorzelec-Görlitz (avec protocole). Varsovie, 29 juillet 1992

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Pologne, 1^{er} décembre 2023

Fait à New York le 26 février 2024

Pour le Secrétaire général